
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 105
I forlængelse af svar på FLF alm. del spørgsmål 99 og 1000 bedes ministeren
oplyse, om forslaget vil resultere i et mindre fiskeri af pighaj, eller vil det resul-
tere i, at pighajen går fra at være en konsumfisk til en industrifisk. Endvidere
bedes ministeren belyse de økonomiske konsekvenser for fiskeriet ved forsla-
get samt hvor stor en mængde pighaj, der er fisket i danske farvande i 2013.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Danielsen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. november 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Danielsen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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